

سيرة ذاتية

(C.V)

البيانات الشخصية / Personal information



Name	Fahad Saleh Mohammed	فهد صالح محمد	الاسم
Contact Address		معلومات الاتصال	
Mobile phone	07811718303	07811718303	الهاتف
E – Mail	fahad.hh9722@gmail.com	fahad.hh9722@gmail.com	البريد الالكتروني
City	Al. Anbar - alramadi	الانبار – الرمادي	المدينة
Personal information		معلومات شخصية	
Nationality	Iraqi	عراقي	الجنسية
Social status	Single	اعزب	الحالة الاجتماعية
Education		التحصيل الدراسي	
Electrical Engineer		مهندس كهرباء	
Present position		انجازات وجوائز	
1. Granted the first place in the eleventh creative forum for student graduation research at the University of Anbar in 2023		١. حصل على المركز الاول في الملتقى الابداعي الحادي عشر لأبحاث التخرج الطلابية في جامعة الانبار عام ٢٠٢٣	
2. The second top student among his classmates in the Department of Electrical Engineering / University of Anbar		٢. الطالب الثاني المتفوق على زملائه في قسم هندسة الكهرباء / جامعة الانبار	
3. He was granted an appreciation certificate and a shield of distinction from the President of Anbar University		٣. حصل على شهادة تقديرية ودرع التميز من رئيس جامعة الانبار	
4. He was granted an appreciation letter from the Deanship of Engineering		٤. حصل على كتاب تقدير من عمادة الهندسة	
5. Implement a real Artificial human Hand based on Surface EMG Signal		٥. تنفيذ يد بشرية اصطناعية حقيقية بناءً على إشارة مخطط كهربائية العضلة	
Skills		المهارات	
•Circuit design •Apply linear systems theory and analysis •Develop electrical schematics •Data collection and analysis •Build and operate computer systems •Prepare operational plans •Electronic equipment maintenance •Direct construction activities and equipment upkeep		- تصميم الدوائر - تطبيق نظرية النظم الخطية والتحليل - تطوير الخطط الكهربائية - جمع البيانات وتحليلها - بناء وتشغيل أنظمة الكمبيوتر - اعداد الخطط التشغيلية - صيانة الاجهزة الالكترونية - أنشطة البناء وصيانة المعدات	

•Working on Matlab program (excellent) •Working on Word (excellent) •Working on Excel (excellent) •Work on signal processing (excellent) •Programming in Arduino language (good)	-العمل على برنامج ماتلاب (ممتاز) -العمل على برنامج وورد (ممتاز) -العمل على برنامج اكسل (ممتاز) -العمل على معالجة الاشارات (ممتاز) - برمجة بلغة الاردوينو (جيد)
Languages	اللغات
. Arabic (native language) . English	- العربية (اللغة الام) - الإنجليزية
Reference	المرجع
Abdullah Khaled Ahmed Department of Electrical Engineering-College of Engineering- Anbar University 07811839384 Abdullahkhalid.ahmed@uoanbar.edu.iq	عبدالله خالد احمد قسم الهندسة الكهربائية – كلية الهندسة –جامعة الانبار 07811839384 Abdullahkhalid.ahmed@uoanbar.edu.iq